
Oticon Connect Clip Manual

Oticon Connect Clip Manual is an essential guide for users of Oticon hearing aids who
want to enhance their auditory experience. The Connect Clip is a versatile accessory that
allows users to connect their hearing aids to smartphones, tablets, and other Bluetooth-
enabled devices. In this article, we will explore the features, setup process, usage tips, and
troubleshooting for the Oticon Connect Clip.

Understanding the Oticon Connect Clip

The Oticon Connect Clip is designed to improve communication and accessibility for
individuals with hearing impairment. This device acts as a bridge between your hearing
aids and various audio sources, providing a seamless listening experience.

Key Features of the Oticon Connect Clip

The Oticon Connect Clip comes with several notable features:

- Bluetooth Connectivity: Connects to various devices, including smartphones, tablets, and
computers.
- Remote Microphone: Allows users to hear conversations clearly in noisy environments.
- Streaming Audio: Enables streaming of phone calls, music, and other audio directly to
the hearing aids.
- Hands-Free Functionality: Acts as a hands-free device for phone calls, making
communication easier.
- Multi-Device Pairing: Can be connected to multiple devices simultaneously, allowing for
easy switching between them.



Setting Up Your Oticon Connect Clip

Setting up your Oticon Connect Clip is a straightforward process. Follow these steps to
get started:

1. Charging the Connect Clip

Before using the Connect Clip, ensure that it is fully charged:

- Use the provided USB charging cable to connect the device to a power source.
- A full charge typically takes about 2 hours and provides several hours of usage.

2. Pairing the Connect Clip with Your Hearing Aids

To pair the Connect Clip with your Oticon hearing aids:

1. Turn on the Hearing Aids: Ensure that your hearing aids are powered on and within
range of the Connect Clip.
2. Activate Pairing Mode: Press and hold the Connect Clip button until the LED indicator
flashes blue.
3. Use the Oticon ON App: If you have the Oticon ON app, open it and follow the on-screen
instructions to complete pairing.
4. Confirm Connection: Once paired, the LED indicator will change to a steady blue light.

3. Pairing with Bluetooth Devices

To pair the Connect Clip with Bluetooth-enabled devices:

1. Enable Bluetooth on the Device: Go to the settings of your smartphone or tablet and
enable Bluetooth.
2. Activate Pairing Mode on Connect Clip: Press and hold the Connect Clip button until the
LED flashes blue.
3. Select the Connect Clip: On your device, find and select “Oticon Connect Clip” from the
list of available devices.
4. Confirm Connection: Once paired, the LED will turn to a steady blue light.

Using the Oticon Connect Clip

Once you have set up the Connect Clip, you can begin to take advantage of its features.



1. Streaming Audio

To stream audio such as phone calls or music:

- Ensure the Connect Clip is paired with your Bluetooth device.
- Start playing audio on your device, and it will stream directly to your hearing aids.

2. Using the Remote Microphone Feature

The remote microphone feature enhances the ability to hear conversations in noisy
environments:

- Place the Connect Clip on the table or give it to the person speaking.
- Press the button on the Connect Clip to activate the microphone.
- Audio from the person speaking will be transmitted directly to your hearing aids,
minimizing background noise.

3. Making Phone Calls

To make phone calls using the Connect Clip:

- Use your smartphone to dial the number.
- The audio will stream through the Connect Clip, allowing for hands-free conversation.
- Speak into the Connect Clip’s microphone for clear communication.

Maintaining Your Oticon Connect Clip

Proper maintenance of your Connect Clip will ensure its longevity and optimal
performance:

1. Regular Cleaning

- Wipe the device with a soft, dry cloth to remove dirt and moisture.
- Avoid using cleaning agents or solvents that can damage the device.

2. Battery Care

- Avoid letting the battery completely drain; charge it regularly to maintain battery health.
- Store the Connect Clip in a cool, dry place when not in use.



Troubleshooting Common Issues

Despite its ease of use, users may encounter issues with the Oticon Connect Clip. Here are
some common problems and solutions:

1. Connect Clip Won’t Pair with Hearing Aids

- Solution: Ensure that both the hearing aids and Connect Clip are turned on and within
range. Restart both devices and try pairing again.

2. Poor Audio Quality During Streaming

- Solution: Check for obstacles between the Connect Clip and your audio device. Ensure
that both devices are fully charged.

3. Connect Clip Not Charging

- Solution: Inspect the charging cable and port for any damage. Try a different power
source or cable if necessary.

Conclusion

The Oticon Connect Clip Manual serves as a crucial resource for users looking to
maximize their experience with Oticon hearing aids. By understanding the features,
following the setup process, and utilizing the various functions of the Connect Clip, users
can enjoy enhanced communication and audio streaming. Regular maintenance and
troubleshooting can further ensure that the device remains in good working condition,
providing long-term support for individuals with hearing impairments. With the Oticon
Connect Clip, users can experience a more connected and enriching auditory world.

Frequently Asked Questions

What is the purpose of the Oticon ConnectClip?
The Oticon ConnectClip serves as a wireless accessory that allows users to connect their
hearing aids to various devices such as smartphones, tablets, and other audio sources,
enhancing sound quality and convenience.



Where can I find the Oticon ConnectClip manual?
The Oticon ConnectClip manual can be found on the official Oticon website under the
support section, or by contacting your hearing care professional for a printed copy.

How do I pair my Oticon ConnectClip with my
smartphone?
To pair your Oticon ConnectClip with your smartphone, turn on Bluetooth on your phone,
press and hold the ConnectClip's button until the pairing mode is activated, then select
'ConnectClip' from the list of available devices on your smartphone.

What should I do if my Oticon ConnectClip is not
charging?
If your Oticon ConnectClip is not charging, check the charging cable and power source for
any issues, ensure the ConnectClip is properly seated in the charging dock, and clean the
charging contacts to remove any dirt or debris.

Can I use the Oticon ConnectClip for phone calls?
Yes, the Oticon ConnectClip is designed to facilitate phone calls directly through your
hearing aids, providing clearer sound and hands-free functionality.

What are the main features of the Oticon ConnectClip?
Main features of the Oticon ConnectClip include Bluetooth connectivity, the ability to
stream audio from devices, hands-free calling, and access to remote microphone
functionality for improved listening in noisy environments.

How do I reset my Oticon ConnectClip?
To reset your Oticon ConnectClip, press and hold the button for about 10 seconds until the
LED indicator blinks red and blue, then release the button. This will restore factory
settings and clear any paired devices.
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奥迪康助听器有哪些值得入手的理由？ - 知乎
奥迪康Oticon，来自丹麦的助听器品牌，已经有了100多年的历史，隶属于Demant戴蒙特集团。 这篇文章大熊将带大家从听力师的视角来认识一下这个品牌。 可能不够全面并且
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为什么六大助听器公司不做骨传导助听器？ - 知乎
首先我要代表所谓助听器制造商包括所谓的六大厂商 Oticon/Bernafron 对楼主不问怎么样而直接问为什么表示不服！ 很多家都有骨导的产品啊。

助听器什么牌子又好又耐用，而且质量又好？ - 知乎
占据全球销量排名前六位的助听器品牌分别是 瑞士的PHONAK峰力 （属SONOVA听力集团）、 丹麦的Oticon奥迪康 （属Demant集团）、 丹麦的Resound
瑞声达 、 美国的Starkey斯达克 以及 …

想买个奥迪康的助听器，这个牌子怎么样？ - 知乎
选购助听器时，有4个关键点需要注意： 1、要选择音质效果好的 这类助听器能提供更清晰、真实的声音，而一些低端助听器虽然音量够大，但音质表现较为模糊，无法准确传递声音的细节，
…

助听器品牌排行榜 助听器什么牌子好? - 知乎
占据全球销量排名前六位的助听器品牌分别是： ①瑞士PHONAK峰力 （属SONOVA索诺瓦听力集团） ②丹麦Oticon奥迪康 （属Demant戴蒙特集团） ③丹
麦Resound瑞声达 ④美国Starkey …

骨导助听器的工作原理是什么？效果好不好？ - 知乎
骨传导助听器没有所谓“耳机”或者耳塞，取而代之的是一个能够产生振动信号的震荡器，将震荡器压紧在耳后凸起的乳突骨上，震荡器的震动会引起颅骨的震荡并将信号越过外耳与中耳——
骨 …

骨导助听器是什么样子的？ - 知乎
Oct 29, 2020 · 骨传导式助听器主要适用于存在外耳发育畸形、中耳慢性炎症等因素的中重度以内的传导性和混合性聋。 有植入式与非植入式 植入式的骨传导式助听器 Bone
Anchored …

助听器应用的降噪技术有哪些？ - 知乎
你好谢邀降噪技术并不是一项很新的技术，早在应用于助听器以前，许多领域就要求有降噪技术的应用，如通信、机械等领域。降噪即把噪声从带噪语音的信号中区分开来，并把噪声去除的过
…

奥迪康助听器有哪些值得入手的理由？ - 知乎
奥迪康Oticon，来自丹麦的助听器品牌，已经有了100多年的历史，隶属于Demant戴蒙特集团。 这篇文章大熊将带大家从听力师的视角来认识一下这个品牌。 可能不够全面并且
包含主观评价，但保证有干货哦。 如果用两个字来形容奥迪康，大熊觉得“佛系”最恰当。

为什么六大助听器公司不做骨传导助听器？ - 知乎
首先我要代表所谓助听器制造商包括所谓的六大厂商 Oticon/Bernafron 对楼主不问怎么样而直接问为什么表示不服！ 很多家都有骨导的产品啊。

助听器什么牌子又好又耐用，而且质量又好？ - 知乎
占据全球销量排名前六位的助听器品牌分别是 瑞士的PHONAK峰力 （属SONOVA听力集团）、 丹麦的Oticon奥迪康 （属Demant集团）、 丹麦的Resound
瑞声达 、 美国的Starkey斯达克 以及同属于跨国企业WS Audiology听力集团的 德国的Signia西嘉 和 丹麦的WIDEX唯听。

想买个奥迪康的助听器，这个牌子怎么样？ - 知乎
选购助听器时，有4个关键点需要注意： 1、要选择音质效果好的 这类助听器能提供更清晰、真实的声音，而一些低端助听器虽然音量够大，但音质表现较为模糊，无法准确传递声音的细节，
长期佩戴会导致听觉疲劳和不适。 2、要选择有权威机构认证的专业品牌 经过多项严格的检测和认证之 …

助听器品牌排行榜 助听器什么牌子好? - 知乎
占据全球销量排名前六位的助听器品牌分别是： ①瑞士PHONAK峰力 （属SONOVA索诺瓦听力集团） ②丹麦Oticon奥迪康 （属Demant戴蒙特集团） ③丹
麦Resound瑞声达 ④美国Starkey斯达克 ⑤德国Signia西嘉 （属跨国企业WS Audiology听力集团） ⑥丹麦WIDEX唯听 （属WS Audiology听
力集团） WS Audiology听力集团是2019年由WIDEX ...

骨导助听器的工作原理是什么？效果好不好？ - 知乎
骨传导助听器没有所谓“耳机”或者耳塞，取而代之的是一个能够产生振动信号的震荡器，将震荡器压紧在耳后凸起的乳突骨上，震荡器的震动会引起颅骨的震荡并将信号越过外耳与中耳——
骨传导助听器的优势正在于此——直接传递到内耳。 外界收集的声音需要震动颅骨才能将声信号传递至内 …



骨导助听器是什么样子的？ - 知乎
Oct 29, 2020 · 骨传导式助听器主要适用于存在外耳发育畸形、中耳慢性炎症等因素的中重度以内的传导性和混合性聋。 有植入式与非植入式 植入式的骨传导式助听器 Bone
Anchored Hearing Aid (BAHA) 骨锚式助听器 是通过在患者耳后头骨上安装一个锚钉，并将助听器装上去实现将声音收集后由骨头传至耳蜗的装置。

助听器应用的降噪技术有哪些？ - 知乎
你好谢邀降噪技术并不是一项很新的技术，早在应用于助听器以前，许多领域就要求有降噪技术的应用，如通信、机械等领域。降噪即把噪声从带噪语音的信号中区分开来，并把噪声去除的过程。
同压缩技术、移频技术、声反馈技术应用于助听器一样，降噪技术也是被逐渐应用到助听器众多声 …

Unlock the full potential of your hearing experience with the Oticon Connect Clip manual. Learn how
to maximize its features and enhance your connectivity today!
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